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                                        Zápisnica č. 10/2008 
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                                                                                                               December 2008 
 
 
Overovatelia: 
Ing. Martin Kudla 
Ing. Jozef Kadák 
 



   Zápisnica z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce, 
      konaného dňa 10.12.2008 v zasadačke Obecného úradu, od 16.30 do 20.10 hod. 
 
 
   Riadne zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Ing. Eva Beňovičová. Po privítaní 
prítomných poslancov a občanov (viď prezenčnú listinu) konštatovala, že vzhľadom na to, že 
je prítomných 7 poslancov – je zasadnutie uznášaniaschopné. 
Pri bode č. 1 prišli poslanci Ing. Šmatlák a Ing. Hrušovský, počet poslancov  9. 
Overovateľov zápisnice navrhla poslancov: Ing. Martin Kudla, Ing. Jozef Kadák 
Prípravou uznesenia poverila poslancov: Ing. Ján Škúci, Bc. Zuzana Jančová 
Písaním zápisnice poverila pracovníčku Ocú: J. Dutková 
 
Program: 
 

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu Obce TS 

Rozpočet obce pre rok 2009 
3. Správa hlavného kontrolóra – návrh plánu kontrolnej činnosti 
4. Rôzne 
5. Diskusia 
6. Uznesenie a záver 

 
Poslanci hlasovaním za: 7 – schválili program zasadnutia b e z  p r i p o m i e n o k. 
 
Návrh starostky obce na zmenu programu, po bode 1 bol daný priestor občanom na ich 
pripomienky a otázky. 
 
(za: 7       proti: 0          zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 1 – Kontrola plnenia uznesení 
 
Uznesenie č. 181/2008 
OZ schvaľuje „ Kontrolu plnenia uznesení, prijatých na riadnom zasadnutí OZ dňa 
24.11.2008 s nasledovnými pripomienkami : 
= uzn.č. 148/2008 opätovne odročené z OZ 22.10.2008, futbalový klub AS  
 - odkúpenie  pozemku 
- vyzvať na pracovnú poradu majiteľa AS klubu Trenčín 
   (za: 5       proti: 4, Ing. Kudla, Ing. Kadák, Ing. Šmatlák, PaedDr. Šmatláková    zdržal sa: 0) 
= uzn. č. 156/2008 v štádiu riešenia z OZ 22.10.2008, p.Letková-odkúpenie časti pozemku 
= uzn. č. 157/2008 v štádiu riešenie z OZ 22.10.2008 p. Dohňanský,  
   odstúpené Ing. Krupolcovej     
= uzn. č. 167/2008 prenájom nebytových priestorov, Ing. Janke Jančovej – vyzvať Ing.   
   Jančovú  o vysporiadanie zariadenia s p. Lančaričovou                            Z : Dutková  
= uzn.č. 170/2008 predloženie podkladov súčasného stavu spracovaného ÚP 
-  vyzvať Ing. Krumpolcovú                                                                      Z : Ing. Kadák 
=  uzn.č.172/2008 OZ zobralo na vedomie hlučnosť na strelnici -  navrhuje riešiť cez  
    inštitúcie, ktoré sú kompetentné riešiť sťažnosť  a nie cez obec. Zníženie hladiny hluku   
    bude riešené technickými opatreniami organizáciou ZO technických športov  
    (za: 7       proti: 0    zdržal sa: 2, Ing. Mojžiš, Ing. Kadák) 



= uzn.č. 173/2008 vyznamenanie pre Mgr. Žišku- p.starostka napíše ďakovný list a Ing.  
   Šmatlák pripraví VZN na oceňovanie občanov k I.Q.2009 
   (za: 6       proti: 1    zdržal sa: 1, PaedDr. Šmatláková  nebola prítomná) 
= uzn.č. 174/2008 odkúpenie budovy, p. Navrátilová- finančná a stavebná komisia pripraví  
   zoznam nehnuteľností v majetku obce a návrh kritérií vzťahujúcich sa na predaj                            
                                                  Z : Ing. Kadák, Ing Kudla -do najbližšieho zastupiteľstva 
= uzn.č. 175/2008 finančný príspevok pre Radovanku – vyzvať žiadateľov k predloženiu   
   dokladov o registrácii.  
= uzn.č. 180/2008 stavebný pozemok v záhrade p. Hudek –  OZ akceptuje návrh stavebnej  
   komisie 
= BSi INVESTMENT (Uzn.č. 123/2008)- odstúpiť stavebnej a finančnej komisii. Prejednať    
   na obecnej rade a zastupiteľstve                                                  Z : Ing.Kudla , Ing. Kadák  
= zmapované poslanecké rajóny odovzdajú poslanci Ing. Škúcemu, pripraviť VZN   
   o parkovaní k I.Q.2009 
 
K bodu 5 - Diskusia 
 
Pán Jozef Marcinát poukázal na znevýhodnenie občanov, ktorí nemajú vybudovanú verejnú 
kanalizáciu – drahý vývoz žumpy. Chcel vedieť aká je organizácia pri vyvážaní  a doporučil 
oboznamovať občanov o vyvezení fekálií písomnou formou.  
- p. Husár odpovedal, že fekálie vyvážajú podľa objednávky, majú veľa  záujemcov na vývoz.   
- Ing. Kudla - obmedziť objednávky pre okolité obce, alebo túto situáciu vyriešiť nadčasmi. 
OZ navrhuje oznámiť objednávateľovi vyvezenie žumpy písomnou formou do schránok.                                           
                                                                                                                              Z : Husár  
 
Procedurálny návrh– poslanci o hlasovaní k tej istej téme, dvakrát nediskutovať. 
(za: 8       proti: 1, Ing. Mojžiš    zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu č. 2 – Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu Obce TS     
                     - Rozpočet obce pre rok 2009 
 
Uznesenie č. 182/2008 
OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu Obce  
Trenčianske Stankovce bez pripomienok. 
OZ schvaľuje rozpočet obce pre rok 2009 
- položka 80“ Náboženské a iné spoločenské služby“ vyčleniť čiastku 30000.- Sk, cirkvám 
(žiadateľom) Rímskokatolícka a Evanjelická cirkev, každá sumou 15000,- Sk. V rámci 
rozpočtu na r. 2009 zachovať výslednú celkovú výšku položky 450000.- Sk. V roku 2009 
uvoľniť z rozpočtu žiadateľom Rímskokatolíckej cirkvi a Evanjelickej cirkvi augsburského 
vyznania odsúhlasenú čiastku vo výške 15 000.-Sk na ich činnosť. Prehodnotiť jednotlivé 
položky kapitoly. 
(za: 9       proti: 0        zdržal sa: 0)                                                           Z : Dutková, Ing. Novotová 
 
 
K bodu č. 3 – Správa hlavného kontrolóra – návrh plánu kontrolnej činnosti 
 
Uznesenie č. 183/2008 
OZ schvaľuje Správu hlavného kontrolóra - návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2009 
- bez pripomienok 
 (za: 9         proti: 0      zdržal sa: 0) 



 
K bodu č. 4 – Rôzne 
 

OZ schvaľuje – neschvaľuje - odročuje 
 
 
4.1. – Interná smernica – Vedenie pokladne 
          Návrh na zmenu úradných hodín pokladne 
 
Uznesenie č. 184/2008 
OZ schvaľuje Internú smernicu – Vedenie pokladne. 
Pani starostka ešte preberie jednotlivé body s JUDr. Jozefom Liptákom, hlavným 
kontrolórom. 
OZ schvaľuje zmenu úradných hodín pokladne  
 
(za: 9         proti: 0      zdržal sa: 0) 
 
 
4.2. – Žiadosť Rímskokatolíckeho farského úradu o poskytnutie finančného príspevku na 
aktivity farského spoločenstva 
 
Uznesenie č. 185/2008 
OZ berie na vedomie uvedenú žiadosť Rímskokatolíckeho farského úradu o poskytnutie 
finančného príspevku. Spôsob čerpania finančného príspevku bude riešený v súlade so 
schváleným rozpočtom v roku 2009, sumou 15 000.- Sk 
 
(za: 9       proti: 0        zdržal sa: 0)                                                                       Z : Ing. Novotová 
 
4.3. – Žiadosť Ľuboša Cingálka  BOBI SERVICES, bytom Trenč. Stankovce 135 o zvýšenie 
príspevku pre dôchodcov za obedy 
 
Uznesenie č. 186/2008 
OZ  neschválilo  žiadosť Ľuboša Cingálka BOBI SERVICES, bytom Trenč. Stankovce 135 
o zvýšenie príspevku pre dôchodcov na obedy 
 
(za: 7    proti: 1, p.Surovský      zdržal sa: 1, Bc.Jančová)                                           Z : Dutková   
 
4.4. - Žiadosť športového klubu nepočujúcich o finančnú pomoc pre Marka Kršku 
 
Uznesenie č. 187/2008 
OZ  neschválilo  žiadosť športového klubu nepočujúcich o finančnú pomoc pre Marka Kršku  
  
(za: 9            proti: 0        zdržal sa: 0)                                                                         Z : Dutková 
 
4.5. - Žiadosť Združenia občanov Slovenska postihnutých epilepsiou o finančný príspevok 
 
Uznesenie č. 188/2008 
OZ  neschválilo  žiadosť o finančný príspevok Združeniu občanov Slovenska postihnutých 
epilepsiou 
 
(za: 8            proti: 1, Bc. Jančová        zdržal sa: 0)                                                   Z : Dutková 



 
4.1.1. – Žiadosť p. Anny Arbetovej o odstránenie závady na Dome služieb - zápach a vlhkosť 
stien 
 
Uznesenie č. 189/2008 
OZ odročilo žiadosť p. Anny Arbetovej o odstránenie závady v Dome služieb a postupuje ju 
na posúdenie stavebnej komisii.                                                          Z : Ing. Kadák 
    
Uznesenie č. 190/2008 
OZ odročilo návrh zmluvy BONAS 
a, Dodatok č.3 k zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 31.03.2006, predložený Ing.   
    Holecom dňa 10.12.2008 
b, Zmluva o nájme, predložená Ing. Holecom dňa 10.12.2008  
c, Kúpna zmluva o prevode vlastníctva k nehnuteľnosti, predložení Ing. Holecom dňa     
   10.12.2008 
a odstupuje stavebnej a finančnej komisii na pripomienkovanie 
                                                                                                            T : budúce OZ 
                                                                                                            Z : Ing. Kadák, Ing. Kudla 
 
OZ berie na vedomie 
 
4.1.2. – Stanovisko ZO Technických športov k sťažnosti na hluk zo strelnice 
 k uzn. č. 172/2008 
4.1.3. – Stanovisko stavebnej komisie zo dňa 19.11.2008, ku žiadosti p. Hudeka, bytom 
Trenč. Stankovce 261 k uzn.č.180/2008 
4.1.4. – Poďakovanie riaditeľky školy Mgr. Dariny Sýkorovej za finančnú a organizačnú 
pomoc 
4.1.5 – Oznámenie zriaďovateľa – ukončenie výberového konania vyhláseného 
zriaďovateľom na obsadenie funkcie riaditeľa ZŠ s MŠ Jána lipského. Prihlásený jeden 
uchádzač – Mgr. Darina Sýkorová. Z otvárania obálok napísaná zápisnica. Podklady prevzala 
Mgr. Monika Svatíková - predsedkyňa Rady školy. Ďalší postup preberá a zodpovedá Mgr. 
Svatíková. 
 
K bodu č. 5 – Diskusia 
 

1. Mgr. Darina Sýkorová apelovala na poslancov, aby prehodnotili výsledky práce  
p.starostky za uplynulý rok a morálne a finančne ju ohodnotili 

2. starostka obce pozvala všetkých prítomných na vianočný koncert 
3. starostka obce navrhla spraviť vonku Fašiangový utorok spojený so zabíjačkou. OZ 

schválilo túto akciu 
4. Kronika - do ďalšieho zastupiteľstva predložiť pripomienky 
5. Mgr. Darina Sýkorová informovala, že školník p. Lukáčik dal výpoveď. Obsadenie 

prac. pozície školník bude riešiť  prijatím  p. Miroslava Janču.                             
Vedúca kuchyne dostala výpoveď pre nesplnenie si svojich pracovných povinností.  

6. Na budúce OZ prizvať Ing. Gajdoša – zástupcu PD INOVEC 
7. Ing. Šmatlák – na OC nie je spravený inventarizačný zoznam, komisia dohliadne na 

nápravu                                                                                           Z : Ing. Novotová 
8. PaedDr. Šmatláková upozornila na zanesený potok pod mostom v časti obce Sedličná. 

Tieto služby má na starosti Slovenská správa ciest 
9. Ing. Kudla žiada na prvé zastupiteľstvo pripraviť zoznam všetkých neplatičov v obci. 



10. Pán Husár -  položiť terasové kocky na betónový schodík pri kríži v časti obce Malé  
Stankovce a Veľké Stanlkovce  

 
 
 

K bodu č. 7 – Uznesenie a záver 
 
Starostka obce Ing. Eva Beňovičová ukončila riadne zasadnutie OZ poďakovaním za 
účasť prítomným poslancov a hosťom. 
 
Zasadnutie ukončila o 20.10 hodine. 
 
 
 
                                                                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                               Ing. Eva Beňovičová 
                                                                                  starostka obce 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
Overovatelia : 
 
 
Ing. Martin Kudla 
 
Ing. Jozef  Kadák 


